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Protokoł Nr  I/2015 

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Osielsko 

z dnia  23 lutego  2016 roku 

w sali Urzędu Stanu Cywilnego 

w Osielsku  

 

Sesja zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ( na wniosek wójta gminy) ustawy   z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym  (t.j. Dz. U. z 2015 r., poz.  1515 ze zm.) 

 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy p. Benedykt Leszczyński. 

Protokolant: Wiesława Klimek. 

Sesja trwała od godz. 15
00

 do 15
40

. 

Na 15 radnych obecnych było 13 radnych. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

Radni nieobecni usprawiedliwieni: J. Baumgart, A. Różański. 

 Obecni na sesji byli również: Wójt Gminy p. W. Sypniewski, Zastępca Wójta Gminy p. M. 

Jończyk, dyrektor GZK p. L. Dziamski.   

Sołtysi:  Maria Wędzińska, Czesław Betyna, Stanisław Mikulski. 

Przewodniczący obrad stwierdził quorum i przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, 

2. Stwierdzenie quorum, 

3. Przyjęcie porządku obrad, 

4. Składanie interpelacji, 

5. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie utworzenia Publicznego Przedszkola Nr 1 w Osielsku oraz nadania 

statutu,  

2) w sprawie  wstępnego stanowiska o utworzeniu wspólnie z innymi Gminami 

związku metropolitalnego. 

6. Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje, 

7.  Wolne wnioski i zapytania. 

Ad. 3 

Porządek obrad 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – za.  

Ad. 4 

Składanie interpelacji: 

M. Zielińska-  w celu poprawy bezpieczeństwa na ul. Centralnej 1 w Osielsku, Starostwo 

Powiatowe powinno dokonać naprawy chodnika. Sprawa ta  podnoszona jest wielokrotnie. 

Jak się okazuje Starostwo wystosowało pismo do właściciela posesji o naprawienie chodnika.   

Chodnik należy to do zarządcy drogi do Starostwa Powiatowego, jak można postępować  

w taki sposób. 

K. Cichański- w dniu dzisiejszym zaprowadziłem dyrektore Wydziału Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa p. Z. Michalaka na wnioskowany chodnik. Potwierdził on 

jednoznacznie, że naprawy chodnika powinno dokonać  Starostwo Powiatowe.  

A.Matusewicz- „w związku z planowanym, w bieżącym roku przez GZK, wykonaniem 

asfaltowych nakładek na ulicach Świerkowej, Dębowej i przyległych, proponuję aby w 

ramach przeznaczonego na ten cel budżetu wykonać budowę jezdni (jednej lub kilku) w 

obecnie stosowanej technologii, tj. z właściwym ich wytyczeniem (niezbędny projekt)  

i wybudowaniem w skrajni krawężników. Dlatego też, wnoszę o zmianę uchwały budżetowej 

w zakresie dotyczącej sprawy. 
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Ostatnio połączono ul. Jaworową z ulicą Wierzbową, a na ten rok zaplanowano przebudowę 

skrzyżowania wspomnianej Wierzbowej z Jarzębinową i Świerkową. Warto więc, aby ulice 

przyległe były wykonane  w podobnym standardzie i wpisywały się wreszcie w oś ulic, które 

są ich przedłużeniem (Jarzębinowa-Świerkowa). 

Wykonanie nowych nakładek asfaltowych, bez zastosowania krawężników i właściwego 

wyprofilowania poboczy, szczególnie ul.  Świerkowej, nie zapobiegnie jej ciągłej destrukcji 

przez parkujące samochody klientów zlokalizowanego tam sklepu. 

Przypomnę, że ulica Wierzbowa prowadzi do placu zabaw- powinna być nie tylko estetyczna 

ale i bezpieczna. 

Proponowana zmiana była omawiana na komisji ds. rozwoju gospodarczego i uzyskała 

przychylna opinię gremium. Podobnie, przychylne stanowisko w tej sprawie zajął pan Adam 

Biegański, nasz człowiek od gminnych inwestycji drogowych. Konieczność przebudowy tych 

ulic, po raz pierwszy, zgłaszałem podczas ubiegłorocznego objazdowego ich audytu. 

I.Ratuszna – przyśpieszyć sprawę uporządkowania oznakowania na ulicach Bożenkowskiej 

 i Koronowskiej. 

Ad. 5. 

 Podjęcie uchwał: 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie  utworzenia Publicznego 

Przedszkola Nr 1 w Osielsku oraz nadania statutu.  

 Do § 45 została wniesiona przez Wójta autopoprawka, po wyrazie „w tym” należy dopisać 

wyraz „także”. Radni zaakceptowali zmianę. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały z naniesioną 

zmianą.  Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr I/1/2016 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie  wstępnego stanowiska o 

utworzeniu wspólnie z innymi Gminami związku metropolitalnego. Uchwała w drodze 

głosowania została przyjęta następującą ilością głosów: 

za -12 

przeciw – 1 

wstrzymał się – 0. 

Uchwała Nr I/2/2016 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

Ad. 6 

Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje: 

Wójt udzielił odpowiedzi na złożone interpelacje: 

-  radnej M. Zielińskiej zostanie przekazana do Starostwa Powiatowego.  

- radnego A. Matusewicza- zapoznałem się z protokołem komisji. W najbliższym czasie 

Komisja ma mieć wyjazdowe posiedzenie, której tematem będzie przegląd dróg. Wobec tego, 

zaczekajmy do stanowiska komisji po objeździe dróg.   

- radnej I. Ratusznej, po zebraniach wiejskich zostało wystosowane pismo do Zarząd Dróg 

Wojewódzkich.  W najbliższym czasie odbędę spotkanie z dyrektorem ZDW. 

Radni przyjęli wyjaśnienia Wójta. 

Ad. 7.  

Wolne wnioski i zapytania: 

St. Mikulski-m zapytał o ubezpieczenie sołtysów na czas zbierania podatków. 

Wójt- odbędzie się spotkanie z sołtysami na którym wątpliwości zostaną wyjaśnione. 
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I.Ratuszna-nadal do Bożenkowa nie ma dodatkowego kursu  autobusu PKS-u relacji  

Bydgoszcz-  Koronowo. 

- przy drodze łączącej   ul. Koronowską z ul. Bożenkowską  leży dużo śmieci.   

Wójt – rozmawiałem z PKS-em, który twierdzi, że jest zerowa frekwencja i w związku z tym   

nie uruchamia kursu. Ma nastąpić zmiana ustawy o organizowaniu transportu zbiorowego  

wówczas  my będziemy organizatorem transportu. 

A.Matusewicz- rozmawiając ze Starostą Bydgoskim, żeby Wójt  poprosił o posprzątanie ul. 

Centralnej.  

Zapytał, na jakim etapie jest koncepcja budowy ścieżek rowerowych. Jak będzie przebiegała 

ścieżki na odcinku od ul. Kolonijnej, Centralną do Leśnej? 

Wójt – na spotkaniu ZIT-u temat ścieżek był omawiany, nie zostały wyodrębnione środki na 

ich budowę. Starostwo Powiatowe jest członkiem ZIT-u i nie ma zarezerwowanych środków 

finansowych na ich budowę. Najprawdopodobniej gminy będą partycypowały w kosztach 

budowy. 

K. Lachowska – zapytała o ulicę Kossaka, czy będzie budowana i czy jest wykonane 

odwodnienie. 

Wójt – odwodnienie ul. Kossaka jest wykonane. Na stronie internetowej gminy, dla każdej  

z planowanych do budowy ulic znajdują się plany sytuacyjne, koncepcja programowa oraz 

przekroje konstrukcyjne. Jest możliwość zapoznania się i proszę o przesyłanie ewentualnych 

uwag. 

G. Paliwoda – wnioskował o wycięcie drzewa na skrzyżowaniu ulicy Jastrzębiej z Kwiatową 

w Żołędowie. Drzewo jest na  pół uschnięte i stwarza zagrożenie dla pieszych i pojazdów. 

Wójt – korespondencja trwa. Usunięcie drzewa, jak się okazuje nie jest w gestii Zarządu Dróg 

Wojewódzkich czy Starostwa Powiatowego  lecz Zgromadzenia Sióstr Pasterek.  

Przewodniczący obrad zamykając posiedzenie Rady podziękował wszystkim za udział. 

                    Protokolant                                                  Przewodniczący obrad 

                Wiesława Klimek                                            Benedykt Leszczyński 

 


